
Referat af bestyrelsesmødet den 17/11-2015 hos Kim (nr. 12) 

Fremmødte: Kim (nr. 12), Jesper (nr. 21), Kim (nr. 9), Allan (nr. 31) 

 

Følgende punkter blev diskuteret 

 

- Vi hører ikke noget fra kommunen, og vi har stadig ikke tænkt os at rykke dem 

- Nogle buske i området mod Signalet var døde, så der er plantet nye.  

- Snerydning fortsætter som sidste år som en del af vores aftale 

- Vi har endnu ikke fået svar på vores hjertestarter fra TrygFonden, men der burde komme 

svar omkring 1/12 

- Vi har fået godkendt vores ændring af vedtægterne hos kommunen, så fra nu af skal 

bestyrelsen kun bestå af minimum 3 medlemmer 

 

 


